
7.4.1 Tvar participia 

 (Nominativ maskulina) 

présens aorist 

singulár λυων λυσας 

plurál λυοντες λυσαντες 

 

Poznámky 

• Stejně jako v infinitivu a imperativu, nemá participium aoristu přímnožek 

(mimo indikativu aoristu není čas vyjádřen), ale má σ. 

• Plurál obou participií má koncovku -ντες. 

• Participia aoristu mají zvuk „a“, participia prézentu „o“. 

• Slovesa zakončená na εω sledují obvyklá pravidla, proto participia jsou: 

 (nominativ maskulina) 

 présens aorist 

singulár φιλων φιλησας 

plurál φιλουντες φιλησαντες 

 


